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Dank want dit is heel veel beter. Paar aanpassingen en eens met onderstaande opmerkingen.

BC: adviseert en begeleidt het bouwteam zonder formele adviezen aan de minister omdat dit programma van de GGD is.

var:IEEE) EEE ir:

Verzonden: dinsdag 10 november 2020 22:47

) SEE @minvws.nt;IEEE) EER eins. IEE
@minvws.nl>

SEEN yhoo com;INSEN)EEE c now. IESE

@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Meelezen eerste concept kamerbrief 17 november | Oplossing 2

Dag allen,

Hierbij mijn opmerkingen en aanpassingen.

Ik ben heel bruut tekst aan het verwijderen en herschrijven geweest, sorry daarvoor, maar de tekst was veel te lang en bevatte

veel informatie die voor ons wellicht nieuw is (bijv. waarom is BCO van belang), maar de afgelopen maanden al eerder op

andere plekken en momenten aan de orde is geweest. Ook stond er veel info in op een te gedetailleerd niveau voor de Kamer

(wie is precies opdrachtgever, van welk systeem naar welk systeem gaat info, wat ziet de bco-medewerker op zijn scherm, waar

bestaande testen precies uit).

Wat ik mis in de tekst is een uitleg (het liefst in één of twee zinnen) waarom de app pas de eerste fase is (heb het fase genoemd

bij gebrek aan beter woord en aansluitend bij ‘gefaseerde aanpak’) en wat er nog meer bij komt kijken. Voor de niet ingewijde
lijkt het alsof we weer een app bouwen die later extra functies krijgt, maar je leest er niet in dat dit veel meer betekent voor de

GGD. Hiermee geeft je ook inzicht in de volgende fases, zonder daar specifiek over te hoeven worden (begrijp dat we dat op dit

moment niet kunnen).

Let daarbij even goed op de passage over de begeleidingscie. Zoals ie er nu staat, lijkt het alsof ze dezelfde rol hebben. Het

laatste dat ik heb begrepen is dat dit niet zo is. Maak dit duidelijk, want als je het zo opschrijft, gaat de Kamerje er aan houden

dat je op dezelfde manier omgaat met de adviezen (dus in elke brief bijvoegen en op reageren.

Als jullie willen, ben ik morgen erg bereid om verder mondeling toe te lichten. Gezien deadline ook ERE in cc meegenomen

aangezien hij volgens mij stukken had aangeleverd en becommentarieerd.

Algemeen tips:
-Let er bij dit soort brieven op dat we termen hergebruiken. Zoals dat deze oplossing het BCO ondersteunt, we geen concessies

doen aan privacy ed, het gaat niet om opgedane contacten maar om (recente) nauwe contacten.

-Als we een onderdeel van de grote brief aanleveren, hoefje geen inleiding te schrijven, beschouw het als een paragraaf of zelfs

maar een alinea.
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Dank voor de reactie op de eerste input. Hierbij ook, met dank aa ghet concept stuk voor oplossing 2, ook afgestemd met

Graag ook jullie feedback hierop.

Hartelijke groet,

Verzonden: dinsdag 10 november 2020 14:25

Onderwerp: RE: Meelezen eerste concept kamerbrief 17 november

Verzonden: dinsdag 10 november 2020 13:58

@minvws.nl>

@minvws.n>;EEEECI

Onderwerp: RE: Meelezen eerste concept kamerbrief 17 november

Dag allen,

Hierbij mijn opmerkingen op de eerste concept.

Eerste beeld is dat het heel (te) lang is. Bedenk dat dit onderdeel is van een grotere brief (in format dit maal 1,5), dus alles wat

overbodig is, moet er niet in. Heb daar een eerste slag over geprobeerd te maken, maar zou nog eens kritisch kijken naar wat er

nog meer weg gelaten zou kunnen worden.

Verder zou ik de volgorde omdraaien: Eerst alles over CM, dan oplossing 2 (zie eerste opmerkingen in tekst). De titel van de

paragraaf is dan ook ‘digitale ondersteuning van BCO'.

fils bent aan de beurt®

Verzonden: dinsdag 10 november 2020 12:01

Onderwerp: Meelezen eerste concept kamerbrief 17 november

Wij delen graag alvast de eerste concept versie van onze input voor de voortgangsbrief met jullie om op mee te lezen.

We horen graag jullie feedback hierop en andere punten die meegenomen kunnen worden.

Alvast dank!

Groet, BES


